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Kära	  Alphasystrar

På	  vårt	  första	  medlemsmöte	  för	  hösten,	  tillsammans	  med	  Epsilon,	  
lyssnade	  vi	  på	  Carina	  Gossas,	  lektor	  på	  Försvarets	  tolkskola	  i	  
Uppsala,	  	  som	  pratade	  om	  sina	  erfarenheter	  att	  träna	  militära	  
rådgivare	  i	  franska.	  	  Det	  var	  mycket	  spännande	  och	  intressant	  
eftersom	  det	  är	  en	  utmaning	  att	  	  se	  helheten	  i	  de	  personer	  som	  skall	  
ha	  fredsbevarande	  uppgifter	  i	  t.ex	  Afrika.	  De	  studenter	  som	  går	  
språkträningen	  måste	  inte	  bara	  ha	  förmåga	  att	  lära	  sig	  språk	  utan	  
måste	  också	  ha	  studievana,	  vara	  stresståliga	  och	  dessutom	  vara	  
duktiga	  militärt.	  Vi	  var	  många	  från	  Alpha	  som	  deltog	  i	  mötet	  och	  
roligt	  nog	  även	  medlemmar	  som	  inte	  så	  ofta	  har	  haft	  tid	  att	  komma	  
på	  våra	  fysiska	  möten.

Den	  4	  nov.	  deltog	  jag	  i	  riksstyrelsemötet	  som	  helt	  dominerades	  av	  
anpassningar	  till	  coronasituationen.	  Kretsarna	  har	  både	  haft	  digitala	  
möten	  och	  fysiska	  möten	  utomhus,	  t.ex	  ett	  möte	  om	  
utomhuspedagogik	  vilket	  passar	  bra.	  Vi	  diskuterade	  också	  hur	  
viktigt	  det	  är	  att	  ha	  ett	  program	  till	  våren	  även	  om	  vi	  inte	  vet	  hur	  
långt	  in	  på	  2021	  som	  vi	  får	  leva	  med	  coronan.	  Europa	  Forum	  
planerar	  för	  ett	  gemensamt	  webbinar	  den	  22	  nov.	  Ewa	  och	  Rita-‐
Liisa	  från	  Finland	  håller	  i	  trådarna.	  När	  mer	  information	  kommer	  
vidarebefodrar	  jag	  den	  till	  er.	  Det	  vore	  också	  fantastiskt	  om	  vi	  
kunde	  ha	  gemensamma	  virtuella	  möten	  med	  någon	  krets	  i	  Europa	  
eller	  USA.

Vad	  gäller	  höstårsmötets	  per	  capsulam-‐beslut	  om	  verksamhetsberättelse	  för	  2018-‐2020,	  ekonomisk	  
årsredovisning	  samt	  ansvarsfrihet	  för	  styrelsen	  2018-‐2020	  så	  skickade	  12	  medlemmar	  in	  sina	  beslut	  
och	  samtliga	  var	  positiva.	  Mötesprotokoll	  skickar	  vi	  ut	  så	  snart	  som	  möjligt.	  På	  AU	  mötet	  igår	  
bekräftade	  vi	  också	  beslutet.

På	  AU	  mötet	  fokuserade	  vi	  oss	  på	  problemet	  med	  medlemsmöten	  i	  coronatider.	  Jeanette	  och	  Ebba	  har	  
haft	  kontakt	  med	  Åbo	  respektive	  Stavanger	  för	  att	  höra	  hur	  våra	  nordiska	  grannländer	  har	  hanterat	  
medlemsmötena	  under	  2020.	  Det	  skiljer	  sig	  inte	  mycket	  från	  hur	  vi	  har	  gjort	  Sverige.	  Man	  har	  blandat	  
virtuella	  	  möten	  och	  fysiska	  utomhusmöten.	  Nästa	  virtuella	  medlemsmöte	  i	  Alphakretsen	  blir	  den	  8	  
dec.	  kl	  18.30	  då	  Jeane0e	  pratar	  om	  Na7onalmuseets	  utställning	  ”Arkadien	  –	  e0	  förlorat	  paradis”.	  
Utställningen	  varar	  till	  och	  med	  februari.	  Efter	  Jeanettes	  föreläsning	  vill	  vi	  gärna	  höra	  era	  förslag	  på	  på	  
programpunkter	  under	  2021.	  Mötet	  slutar	  med	  att	  jag	  informerar	  kort	  om	  vad	  som	  händer	  i	  
Membership	  Committee.	  	  Om	  du	  vill	  vara	  med	  så	  anmäl	  dig	  till	  mig	  via	  mail	  före	  den	  4	  dec.

AU’s	  förslag	  till	  program	  under	  våren	  blir	  att	  vi	  den	  3	  febr	  börjar	  med	  ett	  medlemsmöte	  om	  Sara	  
Danius	  med	  utgångspunkt	  från	  utställningen	  om	  hennes	  klänningar	  som	  är	  mer	  än	  mode.	  	  Därefter	  i	  
mars	  (8?)	  skall	  vi	  försöka	  engagera	  Susanne	  Andersson,	  Inst.	  för	  pedagogik	  och	  didaktik	  vid	  
Stockholms	  universitet,	  att	  prata	  om	  ”Att	  arbeta	  för	  lika	  villkor	  -‐	  ett	  genus-‐	  och	  maktperspektiv	  på	  
organisationer”	  .	  Längre	  fram	  i	  vår	  hoppas	  vi	  på	  fysiska	  möten	  utomhus,	  Bergianska	  trädgården	  i	  april	  
och	  Gustavsbergs	  porslinsfabriks	  museum	  båda	  med	  picknick.
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